

认证证书



质量管理体系 要求
GB/T 19001-2016 / ISO 9001:2015

宁波市汉驰金属制品有限公司

证书编号: F06726Q02251R053
统一社会信用代码: 91330281MA2CK7C65N
注册地址: 浙江省余姚市梨洲街道古路头村
办公及生产地址: 浙江省余姚市梁辉经济开发区昌盛路 12 号
认证范围: 工业用五金配件的生产和销售,
工业用塑料配件的加工和销售

IAF 14/17

兹证明以上组织建立和实施的质量管理体系符合标准要求。

本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。在证书有效期内须每年接受一次监督审核并经审核合格, 此证书方继续有效。本证书可在本机构网站 (www.acmcert.com.cn) 和中国国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 查询。

初次注册日期: 2026 年 07 月 06 日
发 证 日 期: 2026 年 07 月 06 日
证书有效期至: 2029 年 07 月 05 日



证书有效性查询



证书签发人

CERTIFICATE



Quality Management System - Requirements GB/T 19001-2016 / ISO 9001:2015

NINGBO HANCHI METAL PRODUCT LTD.

Certificate No.: F06726Q02251R053

Unified social credit code: 91330281MA2CK7C65N

Registered Address: Gulutou Village, Lizhou Street, Yuyao city,
Zhejiang province

Office & Production Address: No.12, Changsheng Road, Lianghui Economic
Development Zone, Yuyao city, Zhejiang province, China

Certification Scope: Production and Sales of Industrial Hardware Accessories,
Processing and Sales of Industrial Plastic Fittings

IAF 14/17

This is to certify that the quality management system established and implemented by the above organization meets the standard requirements.

This certificate is valid for use within the scope of various administrative and qualification licenses stipulated by the state and within its validity period. During the validity period of the certificate, the surveillance audit should be carried out once a year and pass the audit, the certificate will continue to be valid.

The certificate can be checked out at the certification body website (www.acmcert.com.cn) and CNCA website (www.cnca.gov.cn).

Date of first registration 06/07/2026
Date of this certificate 06/07/2026
Date of expiry 05/07/2029



Certificate query



Authorized Signatory